

IntilaQ Financial Support

In July 2017, IntilaQ Innovation Hub received a financial grant of 200,000 dinars from the Qatari Friendship Fund, in addition to previous grants received by the center in the years 2014, 2015, and 2016, amounting to 13.171 million dinars.

This grant is aimed at enhancing the financial capabilities of IntilaQ to achieve its programs, which aim to support young entrepreneurs in the field of information technology and finance their projects. Furthermore, it seeks to enhance the skills and capabilities of students and university graduates by providing them with training and qualifications to enter the job market.

تدعيم المخصصات المالية لانطلاق

تحصل مركز انطلاق للابتكار وريادة الأعمال في شهر جويلية 2017 على هبة مالية من صندوق الصداقة القطري بقيمة 200 ألف دينار لتضاف إلى هبات سابقة تحصل عليها المركز في السنوات 2014 , 2015 و 2016 بقيمة 13,171 مليون دينار.

وتأتي هذه الهبة لتعزيز القدرات المالية لانطلاق وتمكينها بالتالي من تحقيق برامجها الرامية إلى دعم الباعثين الشبان في مجال تكنولوجيا المعلومات وتمويل مشاريعهم بالإضافة إلى الرفع من قدرات ومهارات الطلبة وخريجي الجامعات عن طريق تكوينهم وتأهيلهم لدخول سوق الشغل.